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Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.2.2012 z prac Burmistrza Barlinka za okres od
dnia 24 stycznia 2012 roku do dnia 21 lutego 2012 roku.
W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i
rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Brlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikówko o dofinansowanie w
zakresie bieżącego trzymania dróg gminnych w Sołectwie w kwocie 6.215,00 zł w
ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012
rok.

2. Burmistrz Brlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o dofinansowanie
zabawy choinkowej w kwocie 1.000,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

3. Burmistrz Brlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strapie o dofinansowanie w
zakresie bieżącego utrzymania dróg gminnych w Sołectwie w ramach Funduszu
Sołeckiego w kwocie 4.741,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012
rok.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie
organizacji ferii zimowych w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie
zakupu gier i sprzętu sportowego do Świetlicy Wiejskiej w Krzynce w kwocie 500,00
zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012
rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wprowadzenia usprawnienia obsługi opłaty
z tytułu użytkowania wieczystego. W Referacie Finansowo- Budżetowym do obsługi
księgowej opłaty z tytułu użytkowania wieczystego gruntu wykorzystywany jest
program sieciowy firmy „SIGID”. Z racjonalnego punktu widzenia należy
wykorzystać powyższy program z zakresu ustalania opłaty rocznej dla poszczególnych
użytkowników wieczystych przez Referat RG. Obecnie funkcjonujący system
przekazywania informacji między referatami znacznie utrudnia pracę i wydłuża czas
obsługi użytkowników wieczystych. Optymalne wykorzystanie możliwości programu
sieciowego usprawni pracę i obsługę interesantów. Burmistrz ustosunkował sie
pozytywnie do powyższego, jednakże w roku 2012 sprawa obsługi opłaty z tytułu
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użytkowania wieczystego pozostaje bez zmian. Referat RG w latach kolejnych będzie
korzystał z programu „SIGID” w w/w zakresie.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o dofinansowanie
organizacji  Mikołajek, Dnia Babci i Dziadka w kwocie 800,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o dofinansowanie
do wykonania remontu chodników przy drogach gminnych na terenie miejscowości
Mostkowo w kwocie 12.000,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2012 rok. W zakresie w/w prac należy
kontaktować się z inspektorem Urzędu Miejskiego w/m RI.II.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o dofinansowanie
zakupu wraz z montażem rolet zewnętrznych do Świetlicy Wiejskiej w Płonnie w
kwocie 3.200,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu
Sołeckim na 2012 rok. Burmistrz polecił wystosować pismo do BTBS Sp. z o. o. o
jako administratora o wyrażenie zgody na wykonanie montażu rolet.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o. o. z prośba o wniesienie
zaliczek na fundusz remontowy wspólnot mieszkaniowych. Z zaliczek na fundusz
spółka spłaca między innymi kredyty preferencyjne zaciągnięte przez wspólnoty, za
zadania termomodernizacyjne, uzyskane na zasadach wynikających z Ustawy o
wspieraniu termomodernizacji i remontów. W przedstawionym wniosku przez spółkę
z dnia 28.09.2011r. wykazano kwotę niezbędną do spłaty w roku 2012 kredytów
zaciągniętych przez wspólnoty w części przypadającej na lokale gminne w wysokości
180.020,00 zł Ponieważ gmina w budżecie na rok 2012 nie uwzględniła tej kwoty
BTBS Sp. z o. o. zawraca się z prośbą o uiszczanie miesięcznych zaliczek na fundusz
remontowy zgodnie z podjętymi przez wspólnoty uchwałami w łącznej wysokości
189.639,97 zł.  Z przeprowadzonej analizy finansowej wynika, że zaliczki na fundusz
remontowy pozwolą na spłatę kapitału oraz odsetek za rok 2012 w części
przypadającej na Gminę. Burmistrz przyjął plan remontów, w/w środki zostaną
zabezpieczone w ramach dochodów z czynszu.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zabezpieczenia dodatkowych środków
finansowych w budżecie Gminy  przypadających na Gminę przy remontach WM w
2012r. w kwocie 300.000,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na zabezpieczenie
powyższych środków. Polecił wprowadzić zmiany do budżetu, Skarbnik Barlinka
przedłoży do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały budżetowej na marzec br. o
zwiększenie środków na powyższy cel.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem SPZOZ Szpital Powiatowy w Barlinku z
prośbą o przyznanie dotacji w wysokości 27.577,00 zł w wysokości podatku od
nieruchomości SPZOZ Barlinek na 2012 rok. Uzyskane środki Szpital Powiatowy
zobowiązuje się przeznaczyć na sfinansowanie zakupów dotyczących informatyzacji
części białej Szpitala w Barlinku. Burmistrz ustosunkował się negatywnie do
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powyższego ze względu na trudną sytuację finansową Gminy i barku wolnych
środków w budżecie na 2012 rok.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się  z pismem OPS o rozpatrzenie prośby osoby fizycznej
o umorzenie nienależnie pobranego świadczenia w kwocie 2.443,80 zł. Burmistrz
wyraził zgodę na rozłożenie spłaty w/w należności na raty.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem OPS o zajęcie stanowiska w sprawie
umorzenia osobie fizycznej w całości należności wraz z odsetkami z tytułu
wypłaconych świadczeń z funduszu alimenatcyjnego w wysokości 4.245,33 zł.
Burmistrz wyraził zgodę na rozłożenie spłaty w/w należności na raty.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS  z prośba o zajęcie stanowiska w
sprawie całkowitego umorzenia osobie fizycznej nienależnie pobranych świadczeń
rodzinnych w wysokości 954,00 zł wraz z ustawowymi odsetkami. Burmistrz
ustosunkował się pozytywnie do powyższego wniosku.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” w
Barlinku dotyczące podpisania umowy na prowadzenie punktu konsultacyjnego oraz
obsługę mieszkańców Gminy Barlinek w zakresie doradztwa w ramach PROW 2007-
2013. Burmistrz ustalił iz umowa zostanie podpisana i odesłana po podjęciu uchwały
przez Radę Miejską w/m.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” w
Barlinku dotyczące poręczenia części kredytu obrotowego w rachunku kredytowym,
który zamierza zaciągnąć wnioskodawca. Burmistrz przedstawi w/w wniosek Radzie
Miejskiej w/m, jeżeli zostanie przez Radnych zaakceptowany, wtedy podejmie
uchwałę o udzieleniu poręczenia do wysokości 20.000,00 zł.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zarządu Terenowego Związku Dzieci
Wojny w Barlinku dotyczący uwzględnienia w wydatkach budżetu Gminy na 2012
rok środków finansowych na działalność statutową i socjalną Związku. Burmistrz
ustosunkował się negatywnie do powyższego wniosku gdyż Gmina nie ma możliwości
sfinansowania w/w działań ponieważ nie jest to zadanie własne Gminy

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wysokości podstawy do naliczenia
dotacji dla przedszkoli niepublicznych.  W roku 2012 podstawa wyniesie 674,86 zł.

20. Burmistrz Brlinka zapoznał się ze sprawą dot. uporządkowania ewidencji
nieruchomości Gminnych zgodnie z ewidencja geodezyjną w Powiecie. Burmistrz
polecił RG do końca 2012 roku uporządkować ewidencję majątku Gminnego z
ewidencją geodezyjną Powiatu . Burmistrz polecił RG przygotować informację na
powyższy temat.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu pn. ‘Budowa stacji
uzdatniania wody i sieci wodociągowej w Moczydle”. W dniu 10.11.2012r. Gmina
Barlinek wystąpiła do Samorządu Województwa o zgodę na zawarcie z PWK „Płonia”
umowy dzierżawy infrastruktury zrealizowanej w ramach projektu przedstawiając w
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załączeniu projekt umowy. Urząd Marszałkowski stwierdził, że w przedmiotowej
sprawie mamy doczynienia z przeniesieniem posiadania nabytych dóbr objętych
operacją w postaci oddania ich w dzierżawę, nie przekazaniem w zarządzanie”. Urząd
Marszałkowski zaproponował dwa warianty rozwiązania sprawy:
- dokonanie zmiany zapisów projektu w/w umowy tak, aby dotyczyła oddania w
zarządzanie;
- złożenie wniosku do Samorządu Województwa o wyrażenie zgody na przeniesienie
praw własności nabytych objętych operacją.
Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z PW-K „Płonia” celem omówienia w/w
sprawy.

2. Burmistrz zapoznał się z typami latarni możliwymi do zamontowania przy ul.
Podwale i ul. Żabiej. Burmistrz ustalił, iż oświetlenie należy zaprojektować od ul.
Niepodległości. Przy w/w ulicy należy zaprojektować latarnie z oprawą na wysięgniku
na wzór oprawy typu opal firmy art- metal, natomiast na terenie przedszkola latarnie z
oprawa w kształcie kuli na wzór tych na terenie BOK, jednakże nie identycznych by
określić odrębność obiektu. Wysokość latarni należy dobrać w zależności od potrzeb
doświetlenia terenu i parametrów technicznych w/w typów latarń.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania monitoringu i nagłośnienia
stadionu miejskiego. Wykonawca zgłosił nieprawidłowe wykonanie kabel do kamer
monitoringu, uniemożliwiające zrealizowanie zadania zgodnie z projektem. Fakt ten
potwierdził inspektor nadzoru. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z
wykonawcą budowy stadionu celem zaproponowania rozwiązania problemu –
stwierdzonej wady. Burmistrz wybrał rozwiązanie poprzez zastosowanie kamer
cyfrowych z wykorzystaniem przesyłu radiowego – koszt ok. 16.000,00 zł brutto.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania remontu pokładu i platformy
widokowej oraz wymiana barierek ochronnych przy ul Jeziornej. Burmistrz wyraził
zgodę na zlecenie na wykonania dokumentacji. Polecił złożyć wniosek do Skarbnika
Barlinka o środki na w/w cel.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o podjęcie działań
celem wydzielenia z nieruchomości nr dz. 177/6 część terenu pod drogę w m. Żelice.
W związku z wnioskiem burmistrz polecił wystosować pismo do ANR celem
wydzielenia i nieodpłatnego przekazania na majątek Gminy istniejącej drogi
przebiegającej przez nieruchomość dz. nr 177/6 obr. Jarząbki (m. Żelice).

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wyrażenie zgody na korzystanie z
drogi wewnętrznej nr dz. 22/3 w m. Krzynka. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe
pod warunkiem zawarcia porozumienia z wnioskodawcą i wydzielenia części
nieruchomości należącej do wnioskodawcy celem włączenia jej do drogi wewnętrznej.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  firmy Paan-bus na korzystanie z
przystanku autobusowego na ul. Rynek. Burmistrz polecił na kolejny zespół
kierowniczy przygotować kompleksową informację na powyższy temat celem
dokładnego przeanalizowania sprawy.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wydanie zgody na umieszczenie
urządzeń infrastruktury technicznej oraz lokalizację zjazdu z nieruchomości nr dz.
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433/5 (droga wewnętrzna) celem dostępu do drogi publicznej (ul. Okrężna) poprzez
dz. nr 799/3. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe pod warunkiem zmiany przebiegu
trasy przyłączy celem wygospodarowania 2 nieruchomości.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  na korzystanie z drogi wewnętrznej nr
dz. 219 celem dostępu do drogi publicznej z nieruchomości nr dz. 238/4.  Burmistrz
wyraził zgodę na ustanowienie służebności w powyższej sprawie.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ustaleniami ze spotkania z dnia 24.01.2012r. z
przedstawicielami spółki PKW „Płonia” dot. projektu pn. „Budowa stacji uzdatniania
wody i sieci wodociągowej w Moczydle”. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie
umowy dzierżawy wybudowanej infrastruktury z PWK „Płonia” po uzyskaniu zgody
Urzędu Marszałkowskiego. Uzasadnieniem zawarcia umowy dzierżawy jest
możliwość odzyskania podatku VAT. Do czasu uzyskania zgody z Urzędu
Marszałkowskiego PWK „PŁONIA” będzie administrować infrastrukturą na
podstawie umowy o eksploatację.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dotyczącą wyboru wzoru nawierzchni na
ul. Podwale i ul. Żabią. Po analizie burmistrz polecił zorganizować spotkanie dnia
03.02.2012r. z projektantem celem omówienia przedmiotowej sprawy oraz wyboru
wzoru nawierzchni na ul. Podwale i ul. Żabią.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania monitoringu i nagłośnienia
stadionu miejskiego. W związku ze zgłoszeniem nieprawidłowego wykonania kabla
do kamer monitoringu w dniu 24.01 12r. odbyło się spotkanie w celu stwierdzenia
wady i znalezienia sposobu rozwiązania problemu. Wykonawca okablowania, po
zapoznaniu się z możliwymi rozwiązaniami zobowiązał się do pokrycia wykonawcy
monitoringu dodatkowych kosztów związanych z radiowym przekazywaniem sygnału
zgodnie z przedstawioną kalkulacją kosztów w terminie 3 dni od otrzymania faktury.
Gmina otrzyma monitoring o zgodnych z ofertą parametrach. Burmistrz zaakceptował
powyższe rozwiązanie.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji strażnicy OSP na Gminne
Centrum Ratownictwa. Burmistrz wyraził zgodę na zastąpienie punktowych
podgrzewaczy wody instalacją ciepłej wody zasilana z węzła cieplnego. Powyższe
rozwiązanie w opinii Inspektora Nadzoru jest zasadne jako prostsze i tańsze w
eksploatacji. Zmianę węzła cieplnego, bez dodatkowych kosztów deklaruje PEC,
należy jednak ponieść koszty dodatkowej instalacji oraz wykonania zmiany projektu.
Burmistrz polecił złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zwiększenie środków o
30.000,00 zł.
Burmistrz wyraził zgodę o uzupełnienie zadania o wykonanie ułożenia kabla
telefonicznego z biura na elewację w celu przyłączenia obiektu do sieci
telekomunikacyjnej, montażu gniazd oraz montażu tablicy teleinformatycznej w
obiekcie. Zgodnie z opinią Inspektora Nadzoru nie spowoduje to wzrostu kwoty z
kosztorysów.

14. Burmistrz Barlinka przyjął do wiadomości wybór najkorzystniejszej oferty firmy PGE
Obrót S.A. ul. 8-go Marca 6, 35-959 Rzeszów w zakresie energii elektrycznej w
ramach Grupy Zakupowej Gmin.
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15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji boiska do piłki nożnej przy
ul. Strzeleckiej. Burmistrz przyjął informację o przerwaniu prac przez wykonawcę w
związku z niemożliwością wjechania na teren budowy przez ok. 3 tygodni. Burmistrz
zapoznał się z ofertą firmy Polcourt na wykonanie oświetlenia przy boisku
treningowym, jednakże w związku z wysokim kosztem burmistrz polecił zebrać
kolejne oferty na wykonanie powyższego zadania.

16. Burmistrz Barlinka w związku z interwencją osoby fizycznej w sprawie wykonania
prac w pasie drogowym przy ul. Jeziornej polecił RI.II., Z-cy Burmistrza oraz
Przedstawicielowi PGK Sp. z o.o. w dniu 31.01.2012r. dokonać wizji w terenie przy
udziale osób fizycznych celem ustalenia zakresu prac do wykonania przez Gminę
Barlinek na podstawie którego podpisane zostanie stosowne porozumienie między
stronami.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o. o. w sprawie zamknięcia
ruchu na ul. Sądowej w związku ze złym stanem technicznym budynku Rynek 9.
Burmistrz polecił BTBS Sp. z o. o. zgodnie z ustaleniami z dnia 03.02.2012r. w trybie
natychmiastowym zabezpieczyć ruch pieszych na chodnikach przylegających do w/w
nieruchomości.  Polecił także złożyć kompletny wniosek o zajęcie pasa drogowego
który zawierać musi tymczasowa organizację ruchu zatwierdzoną przez Starostwo
Powiatowe w Myśliborzu, załącznik mapowy z określoną strefą  wygrodzenia wraz z
powierzchnia zajęcia i terminem, strefa wygrodzenia oraz sposób zabezpieczenia
sporządzony przez osobę posiadającą odpowiednie uprawnienia budowlane. Powyższe
dokumenty należy dostarczyć w terminie do dnia 7 lutego. Burmistrz polecił RI.II.
wystosować pismo do Komisariatu Policji w Barlinku o podjęcie działań i objęcie
szczególnym monitoringiem skrzyżowania ul. Rynek z ul. Sądową- odcinka drogi ul.
Rynek ze względu na nagminnie łamane tam przepisy. Burmistrz zorganizował
spotkanie w Urzędzie Miejskim w/m w dniu 07.02.2012r. o godz. 13:30 z BTBS Sp. z
o. o. oraz współwłaścicielami WM Rynek 9 celem podjęcia działań dot. poprawy
stanu technicznego budynku Rynek 9.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z celami stowarzyszenia oraz warunkami
przystąpienia do Stowarzyszenia Polska Unia Mobilności Aktywnej. Burmistrz ustalił,
iż nie przystępujemy do w/w stowarzyszenia.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. planowanego naboru wniosków do
działania 8.3. Przeciwdziałanie wykluczaniu cyfrowemu eInclusion w ramach
Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka. Burmistrz postanowił nie składać
wniosku o dofinansowanie.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji strażnicy OSP na
Gminne Centrum Ratownictwa. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy o
dostawę energii elektrycznej z ENEA w celu zasilenia obiektu.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawami dot. modernizacji boiska do piłki nożnej
przy ul. Strzeleckiej.
Burmistrz zapoznał się z ofertami na wykonanie naprawy oświetlenia ( szafka
sterownicza, kable, fundamenty słupów). Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę
najkorzystniejszą Firmy ZUE Poniewierski za cenę 28.290,00 zł brutto. Firma ZUE
Poniewierski wykona w/w  zadanie jako podwykonawca Firmy Polcourt.
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Burmistrz wyraził zgodę na zamianę ogrodzenia z siatki plecionej na ogrodzenie
panelowe np. Nylofor 3D z drutu zgrzewanego ø 4 mm i oczkach 50/200 mm.
Zgodnie z opinią projektanta zamiana będzie korzystna pod warunkiem
doprecyzowania sposobu i zabezpieczenia drutu (drut powinien być ocynkowany i w
oplocie PVC) oraz zwiększenia średnicy drutu do 5 mm. Pozostałe elementy
ogrodzenia (słupki, bramy, furtki) także będą  zastosowane systemowo. Wykonanie
robót zamiennych nastąpi bez zmiany ceny.
Burmistrz zapoznał się z propozycją wykonawcy odnośnie zamiany trawy na inną, o
długości włókna 5,5 cm i certyfikację boiska na poziom FIFA STAR 2 na własny
koszt. Zgodnie z opinią projektanta zaproponowana trawa nie spełnia wymogów
zamówienia gdyż ma krótsze włókna i nie podano innych jej parametrów, w związku z
powyższym burmistrz wezwał do uzupełnienia charakterystyki trawy. Burmistrz
polecił także zorganizować spotkanie z wykonawcą w powyższej sprawie.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zgłoszonym przez mieszkańców Moczydła
problemem hałasu jaki wytwarzają urządzenia na stacji uzdatniania wody. Według
opinii Inspektora Nadzoru urządzenia nie powinny zgodnie z projektem przekraczać
dopuszczalnych decybeli. Inspektor polecił, że najkorzystniej byłoby zlecić pomiaru
hałasu. W tym celu przeprowadzono rozeznanie rynkowe, oferty  wahają sie w cenach
od 2.091,00 zł brutto J.Frańczak-Gorzów Wlkp. do 3.600,00 zł brutto H. Dominiak.
Burmistrz postanowił że przeprowadzone zostaną pomiary hałasu urządzeniem nie
certyfikowanym. Jeśli w wyniku tych pomiarów stwierdzony zostanie nadmierny
hałas burmistrz polecił wrócić do tematu zlecenia pomiaru hałasu urządzeniem
certyfikowanym. Jednocześnie burmistrz polecił poinformować mieszkańców, że
zgodnie z opinią inspektora nadzoru urządzenia znajdujące się w SUW są zgodne z
projektem, a tym samym nie przekraczają dozwolonego hałasu.  .

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Radcy Prawnego dotyczącego nie
wykonania części dokumentacji na zadanie: ”Budowa stacji uzdatniania wody i sieci
wodociągowej w Moczydle”. Burmistrz wyraził zgodę na wystosowanie zapytania
ofertowego na wykonanie instrukcji stacji uzdatniania wody oraz operatu wodno-
prawnego na pobór wód.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami o zmianę w budżecie w zakresie ujęcia
środków na dokumentację na aranżację wnętrz biblioteki oraz zlecenie utwardzenia
przy stacji uzdatniania wody w Moczydle. Burmistrz polecił złożyć wniosek do
Skarbnika Barlinka ośrodki na zadania:
-Dokumentacja na aranżację wnętrz biblioteki – 10.000,00 zł.
-Zlecenie utwardzenia przy stacji uzdatniania wody w Moczydle – 40.000,00 zł.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z inf. dot. zmiany umowy o dofinansowanie projektu
„ Zagospodarowanie terenów parkowych w m. Dzikowo i Mostkowo gm. Barlinek” w
ramach PROW  w zakresie terminów realizacji projektu. W umowie określono
zakończenie I etapu ( park w Mostkowie- część rekreacyjna ze sceną ) na dzień 25
grudnia 2012 roku, II etapu projektu 9park w Dzikowie) na dzień 25 grudnia 2013r.
Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 14 lutego
2008r. w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej
w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi „ objętego Programem Rozwoju Obszarów
Wiejskich na lata 2007-2013 można przesunąć termin realizacji i zakończenia
poszczególnych etapów projektu maksymalnie do dnia 25.12.2013 roku I etap, do
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25.12.2014 II etap. W wieloletnim Planie Finansowym zapisano harmonogram
realizacji projektu I etapu na rok 2015, II etapu na rok 2016. Burmistrz polecił
wystosować wniosek o aneksowanie umowy odnośnie przesunięcia terminów
terminów realizacji i zakończenia poszczególnych etapów projektu. Polecił także
wystosować pismo do Skarbnika Barlinka z powyższą informacją.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawami dot. modernizacji strażnicy OSP na
Gminne Centrum Ratownictwa. OSP w Barlinku wystąpiła z wnioskiem o zakupienie
automatycznej centrali telefonicznej z dwoma wejściami i dziesięcioma wyjściami
wewnętrznymi na potrzeby obsługi działalności OSP i Pogotowia Ratunkowego. Po
przeprowadzeniu konsultacji z użytkownikiem ustalono parametry centrali. Cena wraz
z montażem to ok. 2.000- 3.000 zł. Burmistrz polecił wrócić do w/w sprawy na
kolejnym zespole kierowniczym przy udziale Komendanta OSP Barlinek.
Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy o dostawę energii elektrycznej z Enea w
celu zasilenia obiektu.

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z oferta na zawarcie umowy na opracowanie
dokumentacji dot. remontu pokładu i platformy widokowej oraz wymiany barierek
ochronnych. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy z dotychczasowym
projektantem Projekty i Nadzory Budowlane W. Krasowski ul. Boczna 4/3 Barlinek za
cenę 4.059,00zł brutto. Burmistrz polecił zlecić zadanie z wolnej ręki.

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji boiska do piłki nożnej przy
ul. Strzeleckiej. Wykonawca zaproponował zmianę trawy na inną, o długości włókna
5,5 cm i certyfikację boiska na poziom FIFA STAR 2 na własny koszt. Zgodnie z
opinią projektanta zaproponowana trawa nie spełnia wymogów zamówienia gdyż ma
krótsze włókna i nie podano innych jej parametrów. Po analizie dostarczonej
dokumentacji okazało się że proponowana trawa ma mniejszą gęstość, ale zasypana
jest gumą EPDM, zamiast SBR. Certyfikat STAR 2 przyznaje się na rok i ma on
znaczenie gdyby na boisku rozgrywano mecze ligowe. Ponadto istnieje
prawdopodobieństwo zarzutu o zmianę przedmiotu zamówienia na gorszy niż
oferowano. Ponieważ zapłata jest ryczałtowa obniżenie wynagrodzenia możliwa jest
tylko przez sąd. Burmistrz nie wyraził zgody na powyższe, polecił zorganizować
spotkanie w w/w sprawie w dniu 10.02.2012r

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą organizacji Wielkiej 7 Barlineckiej 2012 (
zawody i konferencja Nordic Walking). Burmistrz zorganizował spotkanie w dniu
21.02.2012r. z Dyrekotorem BOK, Skarbnikiem Barlinka, oraz z-cą w sprawie
podjęcia decyzji dot. formuły w/w imprezy, sposobu realizacji, wstępnego budżetu
oraz montażu finansowego.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. oceny wniosków o dofinansowanie
projektów pn.„ Zagospodarowanie Parku w Delcie Młynówki”, „Przebudowa obiektu
przy ul. Gorzowskiej w Barlinku na Bibliotekę Publiczną”, „Remont nawierzchni ulic,
chodników, parkingów, i ciągów pieszych na terenie starego miasta w Barlinku”. W
wyniku oceny projekt pn. „Remont nawierzchni ulic, chodników, parkingów, i ciągów
pieszych na terenie starego miasta w Barlinku” uzyskał 94 pkt, projekt pn.
„Przebudowa obiektu przy ul. Gorzowskiej w Barlinku na Bibliotekę Publiczną”
uzyskał 90,50 pkt,  projekt pn. „ Zagospodarowanie Parku w Delcie Młynówki”
uzyskał 89,50 pkt. Uzyskane punkty powyższych 3 projektów przewyższają
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wymagane minimum 50% maksymalnej ilości punktów, w związku z tym zostały
przekazane pod obrady Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą współpracy z Tygodnikiem 66-400 Gorzów
Wlkp. w zakresie zamieszczania wszelkiego rodzaju ogłoszeń. Burmistrz polecił RG.I.
zapoznać się z w/w ofertą cenową i przeanalizować możliwość zamieszczania
urzędowych ogłoszeń w powyższym tygodniku.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na opracowanie zmiany dokumentacji w celu
wprowadzenia zasilania ciepłej wody w budynku strażnicy OSP modernizowanej na
Gminne Centrum Ratownictwa. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie z wolnej ręki
dotychczasowemu projektantowi całego projektu Usługi Projektowe B.Garncarz
Myślibórz za cenę 968,00zł brutto. Zlecenie  płatne będzie z wcześniej
wnioskowanych 30.000,00 zł.

III.   W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie obciążenia odpłatną
służebnością przesyłu nieruchomości ozn. nr 10/1, 10/2, 10/5, 470/2, położnych w
obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Bonifacego na rzecz Enea Sp z o. o. Enea Sp. z o.o.
przesłała podpisane oświadczenie o pokryciu kosztów ustanowienia służebności i
przesyłu na w/w działki. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił przedłożyć do
Rady Miejskiej w/m w/w projekt uchwały.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o udostępnienie parku
Delta w dniach 09.06.2012 r. do 01.07.2012 r. w celu transmisji mistrzostw EURO
2012 dla mieszkańców Barlinka. Burmistrz polecił wnioskodawcy złożyć ofertę
finansową.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 16/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości , przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej
będącej własność Gminy Barlinek w zakresie cz. dz. nr 725/21 o pow. 60 m 2 ( ob.  m.
Barlinka) przy ul. Kombatantów.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Enea Sp. z o. o. w sprawie
wydzierżawienia nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 237/33 obr. 1 B-
ek. Wnioskodawca do otrzymanego pismo RG.VI.6845.37.2011.w sprawie zawarcia
umowy dzierżawy dz. nr 237/33 ustosunkował się negatywnie. Proponuje sprzedaż
w/w działki, Enea Sp. z o.o. zobowiązuje się do pokrycia wszelkich kosztów
związanych ze sprzedażą działki jak i wypłata odszkodowania. Burmistrz wyraził
zgodę na zbycie w/w nieruchomości pod warunkiem uregulowania kosztów za
bezumowne korzystanie.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu ustnego
nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów
działka 140/1 o pow. 0,51 ha ( ob. Płonno). Burmistrz wyraził zgodę na ogłoszenie
w/w przetargu. Postąpienie ustalono na kwotę 0,001 zł/m².
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6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie zgody na
udostępnienie powierzchni handlowej na Rynku Miasta w okresie od 01.05.2012r. do
01.09.2012r.. Wnioskodawca prosi o wydzierżawienie terenu celem stworzenia Mini
Strefy Kibica w związku ze zbliżającym się Euro 2012. Burmistrz wyraził zgodę na
wydzierżawienie powierzchni o wymiarach 15 mb x 10 mb ( dz. nr 195 obr. 2 B-ek) z
przeznaczeniem na uruchomienie i prowadzenie „Ogródka Piwnego” na określonych
warunkach.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą realizacji uchwały Nr XLVI/671/2009
Rady Miejskiej z dnia 24 września 2009 r. w sprawie zbycia gruntu położonego w
Barlinku przy ul. Tunelowej – dz. nr 2121/2 na rzecz właściciela działki przyległej
oznaczonej nr 98/8. W dniu 20.10.2011r właściciel działki nr 98/8 otrzymał projekt
protokółu uzgodnień. W projekcie widnieje zapis o zapewnieniu przez nabywcę do
dnia 31.11.2011r. dostępu przez działkę nr 2121/2 do budynku wybudowanego na dz.
nr 98/18. Strona do dnia dzisiejszego nie odniosła się do otrzymanego protokółu
uzgodnień. Również budynek nie został wydany BTBS Sp. z o.o.. Burmistrz polecił
wystosować pismo z informacją, iż w przypadku nie zajęcia stanowiska w sprawie
przedłożonego protokółu w terminie do dnia 31 stycznia 2012 roku, potraktowane
zostanie jako rezygnacja z nabycia przedmiotowej działki, a 3 egz. niepodpisanego
protokółu należy odesłać do Urzędu Miejskiego w Barlinku.

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 18/2012 w sprawie zbycia w trybie
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul. 31
Stycznia.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z  projektem zarządzenia w sprawie ogłoszenia
wykazu nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży położonej w Barlinku
przy ul. Szewskiej. Burmistrz postanowił dopisać informację odnośnie budowy
przyszłego budynku zgodnie z wydaną decyzją o warunkach zabudowy. Burmistrz
wydał zarządzenie Nr 17/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości
gruntowej przeznaczonej do sprzedaży położonej w Barlinku przy ul. Szewskiej.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o kolejne przedłużenie
terminu rozpoczęcia budowy na działkach nr 183/14, 141/2 obr. 2 B-ek z marca do
listopada 2011r.. Wnioskodawca motywuje swoją prośbę faktem oczekiwania na
przetarg dotyczący działki sąsiedniej, której nabycie pozwoliłoby na zdecydowanie
korzystniejsze pod względem architektonicznym i ekonomicznym zagospodarowanie
całego terenu. Ostatni termin rozpoczęcia budowy został wyznaczony na 31.01.2012r..
Burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie terminu do 31.08.2012r..

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie zbycia
działek nr 159/1, dz. nr 159/2 obr. Płonno po pierwszych przetargach zakończonych
wynikami negatywnymi. Burmistrz polecił zorganizować kolejne przetargi, ceny
wywoławcze łącznie 2 działek powinny zmieścić się w kwocie 40.000,00 zł.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zlecenia wykonania inwentaryzacji
nieruchomości w Niepołcku w celu ustalenia sposobu korzystania z w/w
nieruchomości. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie w/w inwentaryzacji
Rzeczoznawcy Majątkowemu K. Kwiatosz ul. Klonowa Strzelce Krajeńskie.
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13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o możliwość
korzystania z działki nr 563 o pow. 1033 m2 ( ob. 1 m. Barlinka) w celu usytuowania
zaplecza budowy na okres 5 miesięcy. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe polecił
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy do 3 lat.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o. o. z prośbą o
ustosunkowanie się do wniosku osoby fizycznej w sprawie stawki czynszowej za
dzierżawę  1 m2 powierzchni gruntu. Burmistrz polecił wystosować pismo do PGK
Sp. z o. o. celem ustosunkowania się co do zasadności wniosku oraz podanie
propozycji ewentualnego obniżenia stawki.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o. o.  w sprawie procesu
sprzedaży wjazdu do WM 1 Maja 28 z równoległym wykonaniem drogi dojazdowej
do posesji Niepodległości 2 od ul. Tunelowej. Połączenie tych czynności wyeliminuje
możliwość powstania nieporozumień międzysąsiedzkich oraz zapewni mieszkańcom
budynku Niepodległości 2 właściwe korzystanie z nieruchomości. Po analizie
burmistrz ustalił, iż przy sprzedaży nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów dz. nr
2121/6, 2121/7 na rzecz WM 1 Maja 28 zostanie ustanowiona służebność dla WM
Niepodległości 2 m.in. celem umożliwienia wjazdu na podwórze wozu
specjalistycznego wywożącego odpady komunalne.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonywanie w 2012 roku wycen
nieruchomości na terenie Gminy Barlinek w celu nabycia, zbycia, ustalenia opłaty
adiacenckiej z tytułu podziału, przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w
prawo własności, zniesienia współwłasności, regulacji stanów prawnych , służebności
gruntowej oraz inwentaryzacji nieruchomości. Wpłynęły 4 oferty. Burmistrz wybrał
najkorzystniejsze oferty firmy Kancelaria Rzeczoznawcy Majątkowego D. Jaworski,
oraz firmy „OPUSS” P.W. G. Molska

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 20/2012 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości  przeznaczonej do sprzedaży położonej w Barlinku.

18. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na podpisanie trójstronnego porozumienia
pomiędzy Gminą Barlinek, Dzierżawcą Pensjonatu „Pod Sosnami” oraz Firmą
Usługowo-Handlową „ALFA” w sprawie utworzenia Parku Linowego na terenie
części działki nr 695/1 obr. ew. Barlinek-2  w Barlinku przy ul. Sportowej 2.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą WM w Barlinku przy ul. 1 Maja 22 o
nabycie gruntu obejmującego część działki nr 49/24 obr. 2 Barlinek. W kwietniu 2011
roku wydana została decyzja o warunkach zabudowy tej części działki polegająca na
budowie budynku mieszkalnego jednorodzinnego. W decyzji nie uwzględniono
ewentualną sprzedaż gruntu dla WM , jednak urbanista stwierdził, że możliwe jest
wydzielenie pasa gruntu szer. 6,00 m z terenu przeznaczonego pod budowę budynku
jednorodzinnego i taką ofertę przedstawiono wspólnocie. Wspólnota w odpowiedzi
złożyła wniosek o nabycie przedmiotowego pasa gruntu w celu poprawienia
warunków zagospodarowania nieruchomości będącej we władaniu Wspólnoty.
Wspólnota wnioskuje o zagospodarowanie terenu obejmującego część działki nr 49/24
w taki sposób, aby stworzyć dojazd na zaplecze posesji Wspólnoty. Burmistrz wyraził
zgodę na zbycie gruntu stanowiącego część dz. nr 49/24 na rzecz WM 1 Maja 22,
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jednakże w interesie WM 1 Maja 22 jest wystąpienie do właścicieli nieruchomości
onz. w ewidencji gruntów dz. nr 46 o prawne zagwarantowanie dojazdu przez dz. nr
46 na zaplecze posesji przy ul. 1 Maja 22. Burmistrz postanowił również wystąpić do
właścicieli dz. nr 46 o ustanowienie służebności dojazdu do pozostałej części działki
gminnej ozn. w ewidencji gruntów dz. nr 49/24 przeznaczonej do zbycia w drodze
przetargu.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe. Planowany koszt wykonania
dokumentacji szacuję się na kwotę 20.000,00 zł. Burmistrz odstąpił od aktualizacji ze
względu na brak środków finansowych, jednakże polecił wrócić do sprawy w roku
2013.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ustanowienia
służebności na działce nr 233/10 obr. 2 Barlinek. Uchwałą nr X/145/2011 z dnia 31
sierpnia 2011r Rada Miejska wyraziła zgodę na sprzedaż w drodze przetargu ustanego
nieograniczonego działki nr 233/8 obr. 2 B-ek. W decyzji podziałowej zapisano, iż
przy sprzedaży działki nr 233/8 należy ustanowić dostęp do zbywanej działki z drogi
publicznej przez działkę nr 233/10 ustanawiając na niej służebność dostępu. Burmistrz
polecił przygotować projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie
służebności odpłatnej na dz. nr 233/10.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem uzgodnień w sprawie odwołania
darowizny i przeniesienia na rzecz Gminy Barlinek nieruchomości gruntowej. W
związku z wcześniejszymi ustaleniami między stronami w sprawie odwołania przez
Gminę Barlinek darowizny nieruchomości aktualnie ozn. w ewidencji gruntów dz. nr
106/1, 106/2, 107/2, 107/2, 108/1, 108/2 obr. 2 B-ek stanowią własność Zboru
Chrześcijańskiej Wspólnoty Zielonoświątkowej z siedzibą w Barlinku przy ul.
Tunelowej 6 i dobrowolnych przeniesień przez Zbór na rzecz Gminy Barlinek
przedmiotowych nieruchomości. Burmistrz polecił przesłać do Zboru projekt
protokółu uzgodnień w którym ujęto zawarte ustalenia celem zaakceptowania i
podpisania.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej dot. wyrażenia stanowiska
odnośnie otrzymanego projektu protokółu uzgodnień w sprawie wyznaczenia
nabywców nieruchomości gruntowej dz. nr 2121/2 w drodze bezprzetargowej. Osoba
fizyczna nie podpisała protokółu, przedłożyła pismo w którym wniosła swoje uwagi
do w/w protokółu. Burmistrz zapoznał się z powyższymi uwagami i polecił wystąpić o
zwrot przesłanego projektu protokółu uzgodnień. Burmistrz polecił wystąpić również
do Radcy Prawnego w/m o prawne unieważnienie podpisu złożonego na projekcie
protokółu. Burmistrz  polecił także przygotować projekt uchwały o uchylenie uchwały
w sprawie zbycia działki 2121/2 w drodze bezprzetargowej na rzecz właściciela
działki nr 98/8 i wystosować projekt uchwały o wyrażenie zgody na zbycie w drodze
przetargu.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycja wybranych gruntów symbolu Ls
przeznaczonych na zamianę z Nadleśnictwem Barlinek. Gminie Barlinek niezbędne są
nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów dz. nr 353/8, część działki 353/11 obr.
Moczydło – na przedmiotowych działkach znajduje się stacja uzdatniania wody oraz
SW-2 (rezerwowe ujecie wody), oraz część działki nr 2118/1 obr. 2 Barlinek która
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użytkowana jest jako droga. Burmistrz proponuje zamianę w/w gruntów na
nieruchomość ozn. w ewidencji gruntów dz. nr 739 poł. w obr. 2 Barlinek

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
wydzierżawienie nieruchomości na czas nieoznaczony nieruchomości ozn. dz. nr
465/2 obr.2 B-ek , dz. nr 459 obr. 1 B-ek. Burmistrz zaopiniował pozytywnie w/w
projekt uchwały i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
wydzierżawienie na czas nieoznaczony cz. dz. nr 2123 o pow. 96,22 m2 ( ob. 2 m.
Barlinka) zgodnie z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. Burmistrz zaopiniował pozytywnie
w/w projekt uchwały i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o zwolnienie z czynszu
dzierżawnego przez okres 3 miesięcy z dzierżawy dz. nr 568 ob. 1 B-ek tytułem
uporządkowania dzierżawionego terenu z urobku oraz odpadów budowlanych.
Burmistrz rozpatrzył pozytywnie powyższy wniosek.

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierżawy nieruchomości zabudowanej
oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 15 o pow.0,0500 ha ( Dziedzice), stanowiącej
własność Gminy Barlinek. W związku z przeprowadzona kontrolą w dniu 20 stycznia
2012r. w zakresie wykonania określonych prac remontowo- modernizacyjnych na
przedmiocie dzierżawy bez obowiązku zwrotu kosztów przez wydzierżawiającego
zgodnie z pismem RG.VI.72243-47/08 oraz na podstawie oświadczenia złożonego
przez dzierżawcę który zobowiązał się  do wykonania wszystkich prac w terminie do
31 sierpnia 2012r. burmistrz wyraził zgodę na przesunięcie terminu wykonania prac
do 31 sierpnia 2012r.

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uzupełnieniem oferty firmy „OPUSS” na
wykonywanie w 2012 roku wycen nieruchomości na terenie Gminy Barlinek w celu
ustalenia opłaty adiacenckiej z tytułu podziału. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie
umowy z Firmą „OPUSS” P.W. G. Molska ul. Unisławy nr 13b/3 71-402 Szczecin.
Jednakże burmistrz polecił także zawrzeć umowę z Kancelarią Rzeczoznawcy
Majatkowego D. Jaworski ul. Mickiewicza 32/2 Barlinek z której Gmina będzie
korzystała w przypadkach większej ilości zleceń oraz sytuacjach losowych. Powyższe
umowy zostaną zawarte w zakresie wykonywania usług takich jak szacowanie
nieruchomości w celu określenia ich wartości rynkowej na potrzeby ich sprzedaży,
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, ustanowienia
służebności gruntowej i przesyłu, opłat adiacenkich, wydania opinii w sprawie
ustalenia opłat adiacenckich, aktualizacji operatu szacunkowego.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania  w sprawie zbycia
działki gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 338/4 obr. Moczkowo po drugim
przetargu zakończonym wynikiem negatywnym. Cena wywoławcza w pierwszym i
drugim przetargu wyniosła 120.293,00 zł Burmistrz wstrzymał postępowanie
przetargowe.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla
inwestycji polegającej na budowie budynku usługowo-handlowo- mieszkalnego wraz
z niezbędną infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem przy ul. Niepodległości na
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dz. nr 233/7, 236 obr. 2 B-ek. Z uwagi na to, że planowanym zamierzeniem
inwestycyjnym na działkach o nr. ewid. 233/7, 236 jest zabudowa plombowa
wystosowano pisma do właścicieli nieruchomości z prośba o rozważenie zamurowania
okien zlokalizowanych w ścianach szczytowych i przeniesienie skrzynek
energetycznych i gazowych. Wystosowano pisma do BTBS Sp. z o. o. wraz z
projektem porozumienia na realizację powyższej inwestycji.  W odpowiedzi Gmina
otrzymała informację, że projekt porozumienia został przedstawiony WM na zebraniu,
ale uchwała nie została podjęta, ponieważ zgodnie z obowiązującymi przepisami nie
uzyskano zgody wszystkich właścicieli lokali. Jeden z współwłaścicieli WM
wystosował żądania, których Gmina nie może spełnić z uwagi na obowiązujące
przepisy prawne. W związku z tym, iż Gmina nadal chce przygotować decyzję o
warunkach zabudowy na podstawie której będzie można zrobić operat szacunkowy
nieruchomości i sprzedać nieruchomość w drodze przetargu, rozważana jest
możliwość skierowania sprawy do sądu. W w/w sprawie wystąpiono o opinię do
Radcy Prawnego w/m. Burmistrz polecił wystosować informację do współwłaściciela
który wystosował żądania wobec Gminy, iż powyższa sprawa zostanie skierowana na
drogę postępowania sądowego. Gmina Barlinek daje termin 7 dni na ustosunkowanie
się do powyższego.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały  w sprawie zasad usytuowania
na terenie Gminy Barlinek miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Po
zasięgnięciu opinii Radcy prawnego w/m burmistrz odrzucił powyższy projekt.
Burmistrz wniósł uwagi do projektu uchwały, polecił RG ponownie przeanalizować
w/w projekt.

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z listem intencyjnym przedłożonym przez Firmę
„WIND” Sp. z o. o. w Szczecinie w sprawie budowy farmy wiatrowej na terenie
Gminy Barlinek. Burmistrz ustosunkował sie pozytywnie do powyższego, polecił
przygotować list intencyjny zawierający warunki Gminy Barlinek pod względem
budowy farmy wiatrowej. Burmistrz polecił także przygotować zakres i harmonogram
działań  dot. powyższego zadania.

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się  ze sprawą przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru w m. Krzynka.
Burmistrz wyraził zgodę na sporządzenie MPZP dla obszaru w m. Krzynka..

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o wykupienie dwóch
garaży położonych przy ul. Leśnej 2 w kosztach budowy których spółka
partycypowała. W przypadku przychylenia się do wniosku, wnioskodawca zwraca się
z prośbą o zastosowanie zasad sprzedaży pozostałych garaży jak dla osób fizycznych,
które partycypowały w kosztach przebudowy. Nieruchomość przy ul. Leśnej składa
sie z 6 lokali mieszkalnych i 6 lokali niemieszkalnych (garaży). Zgodnie z
wcześniejszymi ustaleniami Gmina postanowiła wyodrębnić lokale jako
nieruchomości lokalowe oraz sukcesywnie je zbywać. Burmistrz wyraził zgodę na
wydzierżawienie przedmiotowych garaży na rzecz BTBS, polecił wystąpić do Rady
Miejskiej w/m z projektem uchwały o wyrażenie zgody na wydzierżawienie.  Po
wydzierżawieniu polecił przystąpić do procesu zbycia 2 garaży położonych przy ul.
Leśnej 2.
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36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyrażenia zgody na bezciężarowe
wykreślenie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów Dz. nr 750/3 obr. 2
Barliek z księgi wieczystej. Burmistrz wyraził zgodę na wydanie zaświadczenia w
powyższej sprawie celem przedłożenia do Notariusza.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z interwencją osób fizycznych dot. pojawienia się
gryzoni w lokalu przy ul. Strzeleckiej 31/1 a w Barlinku. Prezes BTBS Sp. z o.o.
szczegółowo omówiła zgłoszony problem. Uzgodniono, iż dla rozwiązania
zaistniałych utrudnień należy dokonywać częstszych zabiegów deratyzacji przez
specjalistyczna firmę. W dniu 24.01.2012 r. odbędzie się zebranie przedstawicieli
BTBS Sp. z o. o. z mieszkańcami, na którym poruszona zostanie kwestia stanu
technicznego w/w budynku.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z interwencją osoby fizycznej w sprawie złego stanu
technicznego budynku WM Strzelecka 31. Prezes BTBS Sp. z o. o. szczegółowo
omówiła zgłoszony problem. Uzgodniono, iż w celu omówienia i oceny faktycznego
stanu technicznego budynku oraz właściwego gospodarowania nieruchomością
zostanie przeprowadzone zebranie w dniu 24.01.2012r. przedstawicieli BTBS Sp. z
o.o. z mieszkańcami budynku przy ul. Strzeleckiej 31.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią zarządcy w sprawie nakładów poniesionych
przez najemców na „ulepszenie” najętych lokali mieszkalnych położonych w Barlinku
przy ul. Leśnej nr 2. Przes BTBS Sp. z o. o. przestawiła sprawę poniesionych
nakładów przez najemców lokali przy ul. Leśnej 2. Prawa i obowiązki właścicieli
lokali i lokatorów reguluje ustawa o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym
zasobie gminy i o zmianie kodeksu cywilnego. Zgodnie z art. 6d ustawy najemca
może wprowadzić w lokalu ulepszenia tylko za zgodą wynajmującego i na podstawie
pisemnej umowy określającej sposób rozliczeń z tego tytułu. Wszelkie rozliczenia
między stronami z tytułu najmu lokalu podlegają przepisom powołanej ustawy i są
odrębne od postępowania związanego ze sprzedażą lokalu, które podlegają przepisom
ustawy z dnia 21.08.1997r. o gospodarce nieruchomościami. Burmistrz zwrócił się do
najemcy lokalu przy ul. Leśnej 2 o przedstawienie wszelkich stosownych dokumentów
dotyczących w/w sprawy celem rozważenia sprawy pod kątem ewentualnego zwrotu
poniesionych nakładów.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją BTBS Sp. z o.o. w Barlinku w sprawie
stanu technicznego budynku mieszkalnego położonego przy ul. Rynek 9. Prezes
BTBS Sp. z o. o. szczegółowo omówiła stan techniczny budynku mieszkalnego
położonego przy ul. Rynek 9. Burmistrz polecił Prezes BTBS Sp. z o. o. w trybie
pilnym wykonać zabezpieczenie budynku celem usunięcia zagrożenia bezpieczeństwa
ludzi i mienia. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z współwłaścicielami w/w
budynku celem omówienia w/w sprawy.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia trybu postępowania w sprawie
stanu prawnego na potrzeby sprzedaży lokali mieszkalnych nieruchomości położonej
w Barlinku przy ul. Niepodległości nr 30 zabudowanej budynkiem mieszkalnym w
skład którego wchodzi 5 lokali oraz budynek gospodarczy. W 2006 roku Gmina
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skierowała do Zarządcy wniosek o podjęcie procedury poprawy funkcjonalności lokali
mieszkalnych z wyłączeniem z nieruchomości wspólnej pomieszczeń przez ich
włączenie do lokali mieszkalnych. Stan zagospodarowania nieruchomości uległ
zmianie – dokonano rozbiórki budynku gospodarczego. Burmistrz postanowił podając
procedurę połączenia wszystkich lokali stanowiących przedmiot własności Gminy
Barlinek w jeden lokal mieszkalny. Tym samym odstąpił od dotychczasowej
propozycji podziału lokali mieszkalnych, zgodnie z pismem z dnia 20.12.2006r.
RB.II.7115-7/05/06. Dokonanie w/w czynności wymaga współdziałania i zgodnego
stanowiska wszystkich właścicieli lokali. Wobec powyższego burmistrz polecił BTBS
Sp. z o. o. zwołać zebranie właścicieli lokali w celu podjęcia decyzji w sprawie
połączenia lokali mieszkalnych w jeden lokal i uzgodnienia stanu prawnego
nieruchomości zgodnie ze stanem faktycznym.

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 19/2012 w sprawie sprzedaży
nieruchomości- lokali mieszkalnych – stanowiących przedmiot własności Gminy
Barlinek na rzecz najemcy.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą organizacji 2 imprez w Barlinku w ramach
Kampanii Promocyjnej „ Jedz ryby- będziesz zdrów”. Burmistrz ustalił, pierwsza
impreza w ramach w/w kampanii odbędzie się podczas Dni Barlinka 2012r. , które
odbędą się na terenie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  Nr 2. Natomiast druga
impreza zorganizowana zostanie na  majówkę 2012r. Zorganizowane zostanie
spotkanie z Dyrektor BOK oraz  przedstawicielem firmy która będzie organizowała
w/w imprezy celem ustalenia szczegółów.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. pierwszego naboru wniosków
ramach Programu Operacyjnego „Zrównoważony rozwój sektora rybołówstwa i
nadbrzeżnych obszarów rybackich 2007-2013” Oś priorytetowa 4.
I nabór 1 marca do 13 kwietnia 2012 r. do godz. 15:15 w siedzibie w Marianowie
złożenie wniosku.
II nabór od 23 lipca 2012 r.
Zgodnie z ustaleniami z zespołu kierowniczego z dnia 24 listopada 2011 r. w
pierwszym naborze Gmina Barlinek złoży wniosek na zadanie „Remont pokładu i
platformy widokowej oraz wymiana barierek ochronnych” – (realizacja 2012). Pomoc
na realizację operacji polegającej na wzmocnieniu konkurencyjności i utrzymaniu
atrakcyjności obszarów zależnych od rybactwa przyznaje się w formie zwrotu
kosztów kwalifikowanych w wysokości do 85 % tych kosztów,

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w
sprawie uproszczonego planu urządzenia lasów Gminy Barlinek na okres od
01.01.2008r do 31.12.2017r będącego w zarządzie PGK Sp. z o.o. w Barlinku. W/w
plan stał się nieczytelny w wyniku podziałów terenu (działek). Burmistrz ustalił, iż
Gmina Barlinek wykona aktualizację uproszczonego planu urządzania lasów
wyłącznie dla terenów gminnych. Natomiast  osoba fizyczna powinna wykonać we
własnym zakresie zagospodarowanie terenu na swojej części lasu.

10. Burmistrz Barlinka polecił RGM wykonać nasadzenia drzew i krzewów przy Sklepie
Lidl oraz wykonać nasadzenia przy ul. Strzeleckiej aby zapobiec parkowaniu
samochodów.
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie określenia programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.
Burmistrz zaopiniował pozytywne w/w projekt uchwały i polecił przedłożyć do Rady
Miejskiej w/m.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją Fundacji „Przyjaciele Czterech Łap” z
siedzibą w Rokitnie odnośnie zawarcia umowy o współpracy partnerskiej w zakresie
realizacji zadania „ MOPSiK dla Barlinka – coś się rodzi dobrego w człowieku bez
względu na poglądy czy różnicę wieku” dotyczącego opieki nad zwierzętami
bezdomnymi, głównie kotami wolno żyjącymi. Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie
powyższej umowy o współpracy.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Gminy Barlinek jako
współwłaścicielki nieruchomości wspólnej w sprawie skierowania na drogę
postępowania sądowego wniosku o zezwolenie na dokonanie remontu dachu budynku
mieszkalnego położonego w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 54. Właściciele lokali ( w
tym Gmina Barlinek) z udziałem wynoszącym łącznie 8559/10000 części głosowali za
uchwałą nr 5/2011 WM nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 54
z dnia 10.03.2011r. w sprawie planu gospodarczego na 2011 rok. Plan gospodarczy
obejmował remont dachu. Właściciel z udziałem wynoszącym 1441/10000 odmówił
zgody na dokonanie czynności określonych w uchwale. Szacunkowy koszt remontu
dachu w udziale przypadającym na Gminę wyniesie 32.000,00 – 38.000,00 zł..
Dokonanie czynności wymaga zgody wszystkich współwłaścicieli. W braku takiej
zgody współwłaściciele, których udziały wynoszą co najmniej połowę, mogą żądać
rozstrzygnięcia przez sąd, który orzeknie mając na względzie cel zamierzonej
czynności oraz interesy wszystkich współwłaścicieli. Burmistrz wyraził zgodę na
podpisanie wniosku przez Gminę Barlinek o zezwolenie na dokonanie czynności
przekraczającej zwykły zarząd.

14. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości – lokali
mieszkalnych – stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek, w drodze
bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. obowiązku gmin wynikającym z
rozporządzenia Ministra Administracji i Cyfryzacji ws. Ewidencji miejscowości ulic i
adresów. W/w rozporządzenie nakłada na gminy obowiązek prowadzenia ewidencji
miejscowości, ulic i adresów, która ma zastąpić dotychczas prowadzoną ewidencję
numeracji porządkowej nieruchomości. Gmina ma dostosować się do wymogów
rozporządzenia w terminie 12 miesięcy od dnia jego wejścia w życie. Firma GEO-
SYSTEM Sp. z o. o. z siedzibą w Warszawie złożyła ofertę za cenę 14.760,00 zł plus
coroczne koszty nadzoru autorskiego i aktualizacji systemu w wysokości 20% ceny
oprogramowania.  Burmistrz ustalił, iż Gmina Barlinek skorzysta z bezpłatnego
oprogramowania, które przygotowane jest w GUGiK.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowania dokumentacji
technicznej tj. „Projektu oczyszczalni ścieków – Stara Dziedzina”. Burmistrz polecił
przygotować dokładniejszą informację, dokładniejsze dane dot. w/w projektu. Polecił
także zaprosić Prezesa PW-K „Płonia” na zespół kierowniczy podczas którego
omówiona zostanie sprawa wykonania oczyszczalni ścieków w Starej Dziedzinie..
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17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej
Sp. z o. o. na wykonanie prac porządkowych i pielęgnacyjnych na terenie położonym
przy nowej ścieżce rowerowej do Krzynki oraz przy ul. Szpitalnej. W związku z
koniecznością uporządkowania terenu przy nowej trasie rowerowej na odcinku ul.
Sportowej i do Krzynki, przedłożona została oferta przez PGK na przeprowadzenie
prac: cięcie pielęgnacyjne drzew wokół ogrodzenia PAM-u –kwota 3.000.00 zł,
odkrzaczenie działki pomiędzy budynkiem Sportowa 4 a PAM-em – kwota 5.500,00
zł, oczyszczenie z błota ścieżki rowerowej wzdłuż bruku, kierunek Krzynka- kwota
500,00 zł. Burmistrz ustalił, iż powyższe zadania należy wykonać w ramach
zabezpieczonych środków w Budżecie Gminy ( w ramach środków przeznaczonych
na utrzymanie zieleni w mieście).

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. jako zarządcy
nieruchomości o okazanie granic przez Gminę Barlinek działki gruntu oznaczonej nr
272/7 położnej w Barlinku przy ul. Gorzowskiej nr 43, stanowiącej nieruchomość
wspólną wspólnoty mieszkaniowej, w związku z przypuszczeniem że część gruntu
użytkowana jest na rzecz właścicieli nieruchomości sąsiedniej. Osobą zainteresowaną
we wznowieniu znaków granicznych, mający interes prawny i faktyczny, jest WM w
przedmiotowej nieruchomości oraz właściciele nieruchomości sąsiednich  w związku
z powyższym burmistrz ustalił, iż działania dot. okazania granic nieruchomości
pozostają w gestii WM.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem najemcy o przeznaczenie lokalu
mieszkalnego do sprzedaży położonego w Mostkowie nr 33b. Nieruchomość
zabudowana budynkiem mieszkalnym w skład którego wchodzą 2 lokale mieszkalne
Dla nieruchomości wydzielono działkę gruntu oznaczona nr 39/8, 39/10. Lokale nie są
wyposażone w pomieszczenia higieniczno – sanitarne. Nadto w granicach
nieruchomości wydzielonej dla budynku brak pomieszczeń sanitarnych oraz zbiornika
na ścieki. Brak pomieszczeń sanitarnych oznacza, że lokale nie są samodzielne. Przy
nie spełnionym warunku samodzielności brak jest możliwości prawnych ustanowienia
odrębnej własności lokali.  Wg. zarządcy nieruchomości BTBS Sp. z o. o. planowane
jest rozpoczęcie procedury w celu wybudowania zbiornika bezodpływowego w
obrębie nieruchomości. Burmistrz polecił wszcząć procedurę sprzedaży powyższego
lokalu mieszkalnego.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i
Krwiolecznictwa w Szczecinie w sprawie reorganizacji sposobu pobierania krwi w
Centrum, a tym samym zawieszenia działalności Oddziału Terenowego w Barlinku.
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie w dniu 09.02.2012r. z Dyrektorem
Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa SP ZOZ w Szczecinie,
Dyrektorem Szpitala Powiatowego w Barlinku, Radnymi Rady Miejskiej w/m,
Radnymi Powiatowymi celem omówienia powyższej sprawy.



19

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 15/2012 w sprawie ustanowienia
Pełnomocnika Burmistrza Barlinka ds. Nordic Walking.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 23/2012 w sprawie ogłoszenia naboru na
wolne stanowisko urzędnicze – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w
Osinie, gm. Barlinek.

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 29/2012 w sprawie powołania komisji do
przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko urzędniczo- kierownicze
Środowiskowego Domu Samopomocy w Osinie, gm. Barlinek.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PCPR w Myśliborzu w sprawie zgłoszenia
kandydatury do Powiatowej Społecznej Rady Osób Niepełnosprawnych w Powiecie
Myśliborskim na podstawie Ogłoszenia Nr 2/2011 Starosty Myśliborskiego. Burmistrz
wytypował Panią Grażynę Matysiak-Domachowską jako kandydatkę do Powiatowej
Społecznej Rady Osób Niepełnosprawnych.

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 28/2012w sprawie ogłoszenia otwartego
konkursu ofert na realizację w 2012 roku zadań publicznych w zakresie wspierania i
upowszechniania kultury fizycznej.  Burmistrz postanowił ogłosić konkurs na zadania:
-organizowanie szkolenia sportowego oraz organizowanie lub uczestniczenie we
współzawodnictwie sportowym lub organizowanie imprez sportowych w zakresie
piłki nożnej w szczególności na terenie wiejskim;
-organizowanie szkolenia sportowego oraz organizowanie lub uczestniczenie we
współzawodnictwie sportowym lub organizowanie imprez sportowych w zakresie
sportów walk.

VI.     W zakresie spraw oświat, sportu i kultury:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami  PG Nr. 2, oraz PG Nr 1 w Barlinku z
prośbą o zabezpieczenie transportu dla uczniów na konkursy przedmiotowe. Burmistrz
zapoznał się z zestawieniem dowozu uczniów wraz z opiekunem PG Nr 2 i PG Nr 1.
Burmistrz polecił zrealizować w/w wnioski, jednakże burmistrz zobowiązał szkoły do
organizowania we własnym zakresie wszelkich kolejnych wyjazdów uczniów na
konkursy. Burmistrz polecił ROS uzgodnić ze Skarbnikiem Barlinka kwestię
finansowania powyższych wyjazdów.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zamówienia Paszportu nastolatka-wydanie
2011 dla uczniów gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych. Paszport zawiera istotne
informacje na temat praw oraz zasad uczestniczenia w życiu publicznym. Cena
jednostkowa to kwota 4,83zł/1szt., koszt zakupu 270 sztuk paszportów wyniesie
1.304,10 zł.   Burmistrz wyraził zgodę na zamówienie powyższych paszportów, środki
na powyższy cel zostaną poznaczone z rezerwy budżetowej.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją  w sprawie dowozu uczniów z miejsca
zamieszkania do szkoły dnia 06 lutego 2012r. W związku z panującymi warunkami
atmosferycznymi niska temperatura , wskazana na termometrze przy rondzie w
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Barlinku o godz. 6.40, – 30ºC. Wykonawca usług transportowych PPHU
T.Staszkiewicz tylko częściowo dokonał dowozu uczniów z miejsca zamieszkania do
szkół na terenie Gminy Barlinek. Dnia 6 lutego warunki atmosferyczne uniemożliwiły
uruchomienia autobusów w związku z powyższym zawieszono dowóz uczniów z
miejscowości : Moczydło, Okno, Krzynka, Płonno, Pustać, Podgórze, Wiewiórki,
Dzikowo, Dzikówko, Żelice, Jarząbki, Stara Dziedzina, Dziedzice, Nowa Dziedzina,
Strapie, Laskówko, Równo, Rówienko, Lutówko, Janowo, Osina, Jaromierki.

VII.   W zakresie spraw KW :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z realizacją zadań audytowych w 2011 roku.
Burmistrz postanowił zorganizować odrębne spotkanie w dniu 02.02.2012r z
Audytorem Wewnętrznym, inspektorem ds. Kontroli Wewnętrznej, Z-cą Burmistrza,
Skarbnikiem Barlinka oraz Sekretarzem Barlinka celem omówienia procesu Kontroli
Zarządczej w Urzędzie Miejskim w/m.

VIII.   W zakresie spraw BOK:

1. Burmistrz Barlinka w związku z odbytym w dniu 18.01.2012r. spotkaniem ze
środowiskiem turystycznym postanowił podjąć ustalenia co do realizacji podjętych
tam wniosków. Burmistrz Barlinka ustalił:
- w/w spotkania będą kontynuowane cyklicznie, min.1 na kwartał.
- osoba odpowiedzialną za realizację spotkań będzie Pełnomocnik Burmistrza-
Katarzyna Mielcarek.
- najbliższe spotkanie odbędzie się w II połowie lutego 2012 roku, celem spotkania
będzie uzgodnienie i omówienie propozycji organizacji masowych imprez na terenie
Gminy Barlinek związanych z realizacją Marki Nordic Walking, oraz omówienie
statutu Lokalnej Organizacji Turystycznej w celu przedłożenia Radzie Miejskiej w/m
projektu uchwały. Omówienie wspólnych imprez środowiska z gminą, inauguracje
Roku Turystycznego w trakcie majówki, prezentacji oferty turystycznej w Gorzowie
Wlkp., oraz  propozycji dot. poprawy porządku i bezpieczeństwa w mieście.

2. Burmistrz Barlinka zaakceptował Kalendarz Imprez Sportowo –Kulturalnych na rok
2012.

IX.   W  zakresie spraw OPS:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem Preliminarza Wydatków na rok 2012 –
ogólne założenia przewidywanych wydatków na prowadzenie działań w zakresie
profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień i przemocy w rodzinie w roku
2012. Burmistrz zaopiniował pozytywnie w/w preliminarz.

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie nr 25/2012 w sprawie uchylenia preliminarza
wydatków ze środków przewidzianych  z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych.
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3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu
Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom oraz Przemocy za 2011 rok. Burmistrz
zaopiniował pozytywnie powyższe sprawozdanie i przekazał do RG celem
przedłożenia do akceptacji Radzie Miejskiej w/m.
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W okresie od dnia 24 stycznia 2012r. do dnia 21 lutego 2012r. Burmistrz Barlinka wydał
następujące zarządzenia :

Lp. Nr
Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 16/2012 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w
drodze bezprzetargowej, stanowiącej
własność Gminy Barlinek.

19.01.2012 RG.VI.

2. 17/2012 Ogłoszenia wykazu nieruchomości
gruntowej przeznaczonej do sprzedaży
położonej w Barlinku przy ul. Szewskiej.

19.01.2012 RG.IV.

3. 18/2012 Zbycia w trybie bezprzetargowym
nieruchomości gruntowej położonej w
Barlinku przy ul. 31 Stycznia

19.01.2012 RG.IV.

4. 19/2012 Sprzedaży nieruchomości- lokali
mieszkalnych – stanowiących przedmiot
własności Gminy Barlinek, w drodze
bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

19.01.2012 RGM.II.

5. 20/2012 Ogłoszenia wykazu nieruchomości
przeznaczonej do sprzedaży położonej w
Barlinku.

26.01.2012. RG.IV.

6. 21/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012
rok.

31.01.2012 RF.I.

7. 22/2012 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2012 rok.

02.02.2012 RF.I.

8. 23/2012 Ogłoszenia naboru na wolne stanowisko
urzędnicze- Kierownik Środowiskowego
Domu Samopomocy w Osinie, gm.
Barlinek.

03.02.2012 Sekretarz
Barlinka

9. 24/2012 Sprzedaży nieruchomości – lokali
mieszkalnych – stanowiących przedmiot
własności Gminy Barlinek, w drodze
bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

03.02.2012 RGM.II.

10. 25/2012 Uchylenia preliminarza wydatków ze
środków przewidzianych z opłat za
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych.

03.02.2012 OPS

11. 26/2012 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2012
rok.

06.02.2012 RF.I.

12. 27/2012 Planów finansowych jednostek
budżetowych Gminy Barlinek na 2012 rok.

06.02.2012 RF.I.

13. 28/2012 Ogłoszenia otwartego konkursu ofert na
realizację w 2012 roku zadań publicznych
w zakresie wspierania i upowszechniania
kultury fizycznej.

09.02.2012 Sekretarz
Barlinka

14. 29/2012 Powołania komisji do przeprowadzenia
naboru na wolne stanowisko urzędniczo-
kierownicze Środowiskowego Domu

09.02.2012 Sekretarz
Barlinka
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Samopomocy w Osinie, gmina Barlinek.

15. 30/2012 Wpisania lokalu socjalnego do rejestru
lokali mieszkalnych.

16.02.2012 RGM.III.

16. 31/2012 Powołania Pełnomocnika Burmistrza ds.
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania
Narkomanii.

16.02.2012 Sekretarz
Barlinka
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1. Spotkano się z Dyrektorem Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa
w Szczecinie w sprawie likwidacji Oddziału Terenowego w Barlinku. W spotkaniu
udział wzięli m.in. Honorowi Dawcy Krwi.

2. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z zarządem Spółki Eko- Myśl Sp. z o. o.
na temat budowy centrum segregacji odpadów.

3. Spotkano się z przedstawicielami wszystkich Klubów Sportowych. Spotkanie
dotyczyło funkcjonowania klubów w 2012 roku, oraz wsparcia ich działalności przez
Gminę Barlinek. W tym samym dniu spotkano się także z Barlinecką Akademią
Futbolu w sprawie ich działalności oraz wsparcia przez Gminę Barlinek.

4. Spotkano się w Gorzowie Wlkp. z przedstawicielami firm developerskich i firm
budowlanych w celu możliwości zagospodarowania terenów przy ul. Szpitalnej
będących we władaniu PGK Sp. z o. o.

5. W Szczecinie spotkano się z Zarządem Firmy CALBUD w sprawie wsparcia przez tą
firmę działalności plastycznej i artystycznej na terenie Gminy Barlinek ze
szczególnym uwzględnieniem plenerów ceramiczno – malarskich.

6. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie kierowników Gminy z Audytorem oraz
Kontrolerem Wewnętrznym. Spotkanie dotyczyło organizacji systemu kontroli w
Gminie oraz wdrożenia Kontroli Zarządczej.

7. Spotkano się z Prezesem Związku Dzieci Wojny w sprawie pomocy finansowej dla tej
organizacji w 2012 roku.

8. Spotkano się z Dyrektorem Szkoły Muzycznej w Gorzowie Wlkp. w sprawie
utworzenia takiej placówki w Barlinku.

9. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone udziałowi Gminy Barlinek w
wystawie kwiatowej w Prenzlau w 2013 roku oraz wykonania na ta wystawę
prezentacji florystycznej w celach promocji Gminy.

10. W BOK odbyły się coroczne Uroczystości Święta Miasta oraz Jubileusze Złotych i
Srebrnych Godów Małżeńskich.

11.  W Dziedzicach odbyły się uroczystości upamiętniające śmierć więźniów
Woldenbergu.

12. Spotkano się z Prezydentem i przedstawicielem działu Promocji, Turystyki i Oświaty
UM w Gorzowie Wlkp.. Spotkanie poświecone było wygenerowaniu wspólnych
projektów promocyjnych w celu większego uczestnictwa obywateli dwóch gmin w
wydarzeniach kulturalnych organizowanych przez te Gminy oraz ich promocji.

13. Spotkano się z Burmistrzem Pełczyc w sprawie podjęcia wspólnych działań mających
na celu przyciągnięcie inwestorów do Gminy Barlinek.

14. Burmistrz Barlinka spotkał się z osobami odpowiedzialnymi za realizację ustawy
przeciwdziałania alkoholizmowi, jednocześnie powołał na stanowisko pełnomocnika
burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Panią Elizę Stefaniuk.

15. Spotkano się z Dyrektorami Szkół oraz Animatorami Orlików w sprawie działalności
tych obiektów sportowych.

16. Odbyło się spotkanie z Sołtysami Gminy Barlinek.
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17. Spotkano się z przedstawicielami niemieckiej Firmy Top News Energy na temat
zmniejszenia zużycia energetycznego w obiektach oświatowych na Górnym Tarasie.

18. Uczestniczono w corocznym spotkaniu Noworocznym Dyrekcji PKO w Szczecinie.
19. Uczestniczono w Gubinie w spotkaniu Euroregionów i Gmin Pasa Zachodniego

Polski. Spotkanie dotyczyło przygotowaniu się do nowego okresu programowania UE
na lata 2014-2020.

20. Spotkano się z Dyrektorem Warty w sprawie podpisania porozumienia dotyczącego
wsparcia działań promocyjnych i prewencyjnych w zakresie bezpieczeństwa.

21. Spotkano się z przedstawicielami Firmy Euro -Inwest w sprawie ustanowienia
Barlinka uzdrowiskiem.

22. Spotkano się ze współwłaścicielami WM Rynek 9 w sprawie dalszego
funkcjonowania wspólnoty oraz realizacji zaleceń Powiatowego Inspektora Nadzoru
Budowlanego.

23. W Urzędzie Miejskim odbyło się podsumowanie programu „Decydujmy Razem”.
Opracowany w ramach tego projektu program zostanie zaprezentowany jako jedyny
na konferencji w Kancelarii Prezydenta w Warszawie w dniu 27.02.2012r.

24. W BOK odbyło się podsumowanie Sezonu Turystycznego.
25. W Rychnowie spotkano się z Sołtysami oraz animatorami i osobami prowadzącymi

świetlice wiejskie oraz biblioteki na terenie Gminy. Na spotkaniu podsumowano
działalność tych placówek za rok 2011.

26. Uczestniczono w spotkaniu wszystkich Euroregionów z terenu Polski w  Kancelarii
Prezydenta w Warszawie. Została zawiązana Inicjatywa Federacji Euroregionów.

27. Spotkano sie z Dyrektorem Pogotowia Ratunkowego w Szczecinie w sprawie
funkcjonowania Pogotowia w Barlinku, oraz przeniesienia placówki do
modernizowanego pomieszczenia Gminnego Centrum Ratownictwa.

28. W BOK odbyło sie II Forum Turystyczne.
29. W Ognicy gm. Dobrzany odbyło sie coroczne Walne LGR Stowarzyszenia „Sieja”.
30. W BOK odbyła się IX Gala Sportu.


